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英语高考作文范文朗诵 第一篇诵读经典【题目】假如你是学生会主席李华，学生会打算举办中华经典文学朗诵活动，请根据以下信息写一份英文通知。1. 时间：报名截至时间5月20日;活动时间：5月30日下午3:00—5:002. 地点：学校演讲厅3. ...
英语高考作文范文朗诵 第一篇
诵读经典
【题目】
假如你是学生会主席李华，学生会打算举办中华经典文学朗诵活动，请根据以下信息写一份英文通知。
1. 时间：报名截至时间5月20日;活动时间：5月30日下午3:00—5:00
2. 地点：学校演讲厅
3. 内容和形式：个人或小组朗诵中华经典文学作品
4. 奖项：评出前十名颁奖
注意：1. 词数100左右：
2. 可以适当增加细节，以使行文连贯。信中不能出现本人相关信息。
参考词汇：中华经典文学朗诵 Chinese Classics Reciting
【范文】
NOTICE
In order to improve the students’spoken Chinese and encourage them to read more Chinese classics, a Chinese Classics Reciting contest among the students will be held in the school lecturehall from 3 to 5 on 30th May. It is organized by the Student Union. Those who want to take part in the contest, please sign up in the Student Union office before May 20th. The contesters should recite Chinese classics inpidually or in a group. The first 10 winners will be given prizes. Everyone is welcome to participate in it.
TheStudent Union
May 10, 20_
英语高考作文范文朗诵 第二篇
Learning English is like building a house. Laying a solid foundation is the first and most important step. In other words, you should read and speak English every day.
Remembering new words and phrases can also help build a house. Learning English takes some time, so don\'t impatiently remember that Rome was not built in a day..
中文翻译：
学习英语就像建造房子一样，奠定坚实的基础是第一步也是最重要的一步，换句话说，你应该每天读和说英语，记住新单词和短语也有助于建立房子，学习英语需要一些时间，所以不要不耐烦地记住，罗马不是一天建成的。。
英语高考作文范文朗诵 第三篇
One of the top ten advantages of reading English aloud is beneficial to the development of the brain, because reading aloud is the essence of reading aloud. In the process of self appreciation, it is conducive to the cultivation of students\' image thinking ability; the other is to change students\' introversion and tend to make their voice less. If all students insist on reading texts and other articles and books, it is easy for students to love to talk and their personality will change accordingly It is good for students to understand the value of debate and debate, which is better.
In the future, a high-quality transaction quality will help to change the situation of poor students. Most students\' outstanding performance is not to read the text, read good text, and start training from reading. Many students form thinking in the process of reading.
Fifth, reading aloud, because the brain is in a state of great excent, this itself is It can stimulate students to better understand the article. The sixth volume is to read aloud and concentrate, the brain is _empty_ state, which is conducive to memory materials. Reading aloud is the only way to form a language.
It can be said that without the article that is really read aloud, you will not have the article 8 in the true sense to be read out. Loud reading is conducive to the reproduction of _poetic beauty_. There is one in each article in the book The beauty of a poem is inspired by beauty and read aloud.
This reduction can read all nine of them aloud to other subjects. For example, if mathematics problems are read aloud, the effect will be better. Extensive and profound thinking is needed.
If the theme is used, the process of reading ten famous works aloud is the most effective way to improve the efficiency of reading and reciting famous works Only in reading can we really feel the exertion, bearing and rotation. Moreover, only in reading can we deeply understand the long-term adherence to reading, understand, experience and occupy the essence of famous works from emotion, instinct and the whole, actively digest and absorb long-term adherence to reading, and develop good reading habits of eyes, mouth, ears and heart.
中文翻译：
大声朗读英语十大好处一是有利于大脑的发展，因为大声朗读是朗读的精髓，在自我欣赏的过程中，有利于学生形象思维能力的培养；二是改变学生性格内向倾向于发声很少，如果所有学生都坚持朗读课文等文章、书籍，很容易使学生爱说话，性格也随之而变，有利于学生理解辩论、辩论的价值，这样比较好，未来高质量的一个交易质量四个有利于改变差生的状况，大多数学生表现突出的是不朗读课文，朗读好的课文，从朗读开始训练，很多学生在阅读过程中，形成思维五是朗读，因为大脑处于极大的兴奋状态，这本身就可以激发学生更好地理解文章，第六册是朗读集中精力，大脑是“空”的状态，有利于记忆的材料七是朗读，是语言形成的必由之路，可以说，没有真正大声朗读的文章，你就没有真正意义上的第八条被朗读出来大声有利于“诗意美”再现每一篇文章，书中都有一首“诗”的美，有美的启发，并大声朗读，这种还原可以把九个都大声念给其他科目听，比如数学题如果有朗读，效果会更好，需要博大精深的思考，记忆主题如果运用的话大声朗读十首名著的过程，是提高他朗读和朗诵名著的效率的最有效的方法节奏美、节奏美、风格美，只有在阅读中才能真正感受到发挥、承载、旋转，而且，只有在阅读中才能深刻理解长期坚持阅读，才会从情感、本能、整体上去理解、去体验、去占领名家名作的精髓，积极消化吸收长期坚持读书，能养成眼、口、耳、心向的良好阅读习惯。
标签：
英语高考作文范文朗诵 第四篇
There, the mind has no fear, the mind has no fear, the head is held high, knowledge is free, the world is not pided into pieces, and in the narrow internal wall, words flow from the depths of truth. Tireless efforts to reach the perfect embrace, where the stream of reason is not lost. In this dreary desert, people\'s minds are guided by expanding thoughts and actions, into the paradise of , my father, to wake up my country.
中文翻译：
在那里，思想没有恐惧，头脑没有恐惧，头脑昂首挺胸，知识是自由的，在那里世界没有被分割成碎片，在狭窄的国内墙里，文字从真理的深处流出。不知疲倦的努力伸向完美的怀抱，在那里理智的溪流没有迷失方向在这沉闷的沙漠中，人们的思想在这里被不断扩展的思想和行动所引导，进入自由的天堂，我的父亲，让我的苏醒。
标签：
英语高考作文范文朗诵 第五篇
1.介绍学太极好处;
2.负责联系学习地点和老师;
注意:
1.词数100左右。
2.可适当增加细节,以使行文连贯。
【范文】
Dear Forbes,
It is amazing for me to know that you show GREat preference for Tai Chi and are willing to learn it soon. I’ m quite sure that I can give you a hand gladly.
Tai Chi is not only an ancient martial art, but has also been widely acknowledged as an effective health exercise. Famous for its graceful and well-balanced movements, Tai Chi provides the mental relaxation and physical fitness that are so essential in our modern stressful lives.
Concerning your learning location and instructor, I’m so proud to tell you that I have the ability to recommend the best school and best trainer in our city to you, for ACTually my uncle is a master of Tai Chi who is always invited to instruct others all over the country. As a result, you can rely on me.
Looking forward to your coming!
Yours,
Li Hua
英语高考作文范文朗诵 第六篇
In order to succeed, Ernest Hemingway, we can\'t take every road to success. We must follow the same line to win success. We must make our career a goal in life.
Everyone must obey this goal. I hate things that give up halfway. If it\'s right, do them bravely, don\'t care about it.
People in history don\'t always look at the mirror to determine themselves Whether they focus on their own work or not, they do it well, so that the curious world sees that they are great, and correspondingly puts a label on them: living a high ideal is a succesul life. Life is not what one does, but what one strives to do. This makes one have a strong _eternal vigilance_.
Some people say, _this is ._ In the same way, it can be said that _constant effort is the price of success_. If we don\'t work as hard as we can, others will, they will surpass us in the , and success is less and less dependent on luck and opportunity. Most failures are due to a lack of self-confidence.
Character is a crystallized habit, the result of training and belief, and each character is influenced by heredity, environment and education. But as the architect of his own character, he will be a fatalist, an irresponsible environmental creature, instead of saying that man is the creation of the environment, and that man is the architect of the environment, using the same materials to build a palace, another hut, brick and mortar Mud is the same, it\'s mortar and brick, until architects can do something else for them, and the real payoff is never to crave too much. Smart people don\'t care about what they can\'t have.
中文翻译：
在取得成功欧内斯特海明威我们不能走每一条路成功必须沿着同一条线去赢得成功我们必须使我们的事业成为一个人生目标，每个人都必须服从这个目标我讨厌半途而废的事情，如果它是对的，勇敢地去做，不要管它，历史上的人不是永远照着镜子来确定自己的身材是否专注于自己的工作他们做到了，他们做得很好，以至于好奇的世界看到他们是伟大的，并相应地给他们贴上了一个标签：活出一个高理想才是成功的生活不是一个人做什么，而是一个人努力去做的，这使一个人有强烈的“永远的警惕”，有人说，“这是自由的代价”，同样的道理，可以说，“不断努力是成功的代价”。如果我们不尽全力工作，别人会的，他们会在比赛中超过我们的，成功越来越不依赖运气和机会了。大多数失败的原因是缺乏自信。
性格是一种结晶的习惯，是训练和信念的结果每个性格都受遗传影响，环境与教育但是作为他自己性格的建筑师，他将是一个者，一个不负责任的环境生物而不是说人是环境的造物，说人是环境的建筑师，用同样的材料一个人建造宫殿，另一个茅屋砖瓦和灰泥都是一样的是灰泥和砖头，直到建筑师能为他们做些别的什么，真正的收获是永远不要渴望得到太多。聪明人不在乎他们不能拥有的东西。
英语高考作文范文朗诵 第七篇
Knowledge and virtue knowledge are one thing, virtue is another. Conscience is not conscience, elegance is not humility, broad and profound philosophy of faith, no matter how enlightened and profound, can not control passion, does not affect people\'s motivation, there is no exciting principle, general education makes people can not become Christians, not Catholics, but gentlemen, it is good to be a gentleman These are the inherent qualities of a great knowledge. What I want to make clear is that they are the goals of the university that I advocate.
I repeat, they can not guarantee the holiness or even the due dice. They may be attached to the people in the world, those who wield them Huo\'s people, the merciless, the pleasant, the pathetic, the charismatic, as he shows himself in these clothes, are, but don\'t seem to be themselves, they look like virtues in the distance, but they are discovered by close observers that in the long run they are generally accused of hypocrisy and hypocrisy, I repeat, This is not because of their own fault, but because their professors and their admirers insist that they are not them, and boast for them that they do not ask for praise. They use razors to quarry rocks on granite, and use silk thread to anchor ships.
May you use the sharp and delicate tools of human knowledge and human reason to compete with these giants, human passion and pride,.
中文翻译：
知识和美德知识是一回事，美德是另一回事，良知不是良知，文雅不是谦卑，博大精深的信仰哲学，无论多么开明，多么深刻，都不能控制，没有影响人的动机，没有使人振奋的原则，通识教育使人不能成为徒，不是，而是绅士，做一个绅士是好的，有教养的智力，细腻的品味，坦率，公平，冷静的头脑，高尚和有礼貌的生活态度这些都是一个大知识的固有品质，我要说明的是，他们是我所提倡的大学的目标我再说一遍，它们并不能保证圣洁，甚至不能保证尽责，它们可能依附于这个世界上的人，那些挥霍的人，那些无情的，令人愉快的，可悲的，有魅力的人，就像他自己穿上这些衣服时所表现出来的那样，他们确实是，但似乎不是他们自己，他们在远处看起来像是美德，但是他们被近距离观察者发现，从长远来看，他们被普遍指责为虚伪和虚伪，我重复一遍，这不是因为他们自己的错，而是因为他们的教授和他们的崇拜者坚持认为他们不是他们，而且为他们吹嘘他们没有要求的赞美，用剃刀在花岗岩上采石，用丝线将船停泊，那么愿你用人类知识和人类理性等敏锐而精致的工具，与这些巨人、人类的和骄傲抗衡，。
英语高考作文范文朗诵 第八篇
【题目】
假设你是李华，在美国孔子学院的笔友Jack对汉字毛笔书法非常感兴趣，写信向你咨询学习毛笔书法的建议。请你用英语回信，内容包括：
1. 学习毛笔书法的必备工具;
2. 你认为学好毛笔书法的有效方式;
3. 学好毛笔书法的好处。
注意：
1. 词数100左右(开头和结尾已给出，不计入总词数);
2. 可以适当增加细节,以使行文连贯。
3. 参考词汇：书法 calligraphy 毛笔 writing brush 砚台 ink stone
【范文】
Dear Jack,
I’m glad to know you’re interested in Chinese Calligraphy. It’s my pleasure to tell you how to learn Chinese calligraphy.
As we all know, the four treasures of the study are writing brush, ink, paper and ink stone, which are essential to learn Chinese calligraphy. As to the way to learn it, I think, for one thing, you may study the basic structure of each Chinese charACTer step by step;for another, choosing a good model book to copy is of GREat benefit to you.
Chinese calligraphy is a fine art of the excellent traditional cultures in China. Not only does it do good to health, but also it can cultivate morality and purify our souls.
Hoping you can come to China to enjoy it personally.
Yours,
Li Hua
英语高考作文范文朗诵 第九篇
I want to say: you are everything I want. If you choose to leave, I will not seize you and ask you to stay, because I love you and I respect you. When love chooses to live in our hearts, we feel very happy.
I hope we can still accept its happiness.
中文翻译：
我想说：你是我想要的一切如果你选择离开，我不会抓住你要求你留下，因为我爱你，我尊重你当爱选择活在我们心中时，我们感到很幸福，我希望我们仍然可以接受它的幸福。
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